
KODELJEVO

Problematika naše KS in delovanje SZDL
v novih razmerah

»Ko sem pregledoval gradiva in zapisnike govorov in sklepov, sem
se zgrozil. Toliko lepih besed, a le redki sklepi so uresničeni. Zakaj?
Ne bi mogli trditi, da krajani niso pripravljeni sodelovati tam, kjer
vidijo svoje interese, a vrsta zadev se zavleče na relaciji KS-občina-
-mesto... in postavlja se vprašanje umestnosti občin v mestu, ker so
predvsem transmisija SML, ki končno duši krajevno samoupravo,
natnesto da bi jo spodbujala.«

Tako je med drugim razmišljal
predsednik skupščine naSe KS Marko
Rainer na pogovoru o problematiki
naše KS 9. novembra na pobudo
SZDL. Po razpravi so navzoči sprejeli
več sklepov, med katerimi velja po-
udaiiti nckaterc.
- Skrajni čas je, da vsi odgovorni na-

pravijo vsak s svoje strani vse za
končno ureditev Turnškovega na-
brežja s povezavo ulic Jana Husa in
Kosovelove vred.

- Gledc Okiškega ulice naj bo do
konca leta 1989 narejen načrt, če
bodo dosežena vsa soglasja. Glcde
prometne ureditve v tej ulici pa
velja upoštcvati strokovne podlage
za obračališče kot ureditev pove-
zave z Moškričcvo ulico.

- Obstaja realna možnost za gradnjo
primeracga piinovoda v prihod-
njem letu.

- Priprave za ureditev gradu in parka
Kodeljevo tečcjo in so o njih krajani
sproti obveščeni prek Nsk.
V nadaljevanju seje je povzel be-

sedo predsednik KK SZDL Ferdo
Majdič. Spregovoril jc o novi volilni
zakonodaji, spremembah statuta KS
in dclegatskih skupščin sisov družbc-
nih dejavnosti in materialne proizvod-
nje ter o prenovi SZDL. Strokovno
podlago za to temo je podala sekre-

tarka OK SZDL Breda Papež. Ker
pa besedila zakonov šc niso znana,
življenje pa ne čaka, bo najbrž živa
konkurenca tudi na politični sceni do-
volj močan vzvod za pravočasno trdno
načrtovanje družbenega razvoja po
meri Ijudi, za kadrovsko prestrukturi-
ranje oziroma boj za članstvo nasploh,
pa za problematiko financiranja itn.

Da, financiranje! Najbrž zaradi te-
žav tudi nc bo izšla naslednja številka
Kodcljevčana. Vprašljivo je celo fi-
nanciranje občinskcga glasila SZDL
Naša skupnost pa še in še. Obveščanje
in prek njcga komuniciranjc je omc-
njcno le kot nepogrešljivi del našega
razvoja v pluralistično družbo in si
torej žagamo vejo, na kateri smo!?...
Skratka:

Smo že sredi predvolilnih dejav-
nosti, ki bodo v marsičem drugačne
kot doslej, prinesle pa bodo tudi do-
volj vetra v napeta jedra za plovbo
v jutrišnji dan.

Uspehi so pa tudi tu
Od zadnjcga poročanja je bilo ven-

darle tudi kaj postorjencga in več lc-
tošnjih uspehom naj dodamo šc nekaj
nadaljnjih.
- Komunalno urejen in asfaltiran je

zadnji del ulice Na peči od VVZ
do Kajuhove ceste. Upamo, da je

s tem vsaj »do pojutrišnjcm« rešen
problem parkiranja pred samskim
domom za tamkajšnje prebivalce,
hišne lastnikc in obiskovalcc!?
V skrb za čisto okoljc je glede
vpliva toplarne na onesnaževanje
zraka vključena tudi mestna uprava
- poleg same Toplarne s »čistejšim«
premogom. Upajmo, da se ekoložki
podobi Kodeljevega obetajo svet-
lejši toni, saj se tudi plinovod
vztrajno javlja pred nažimi vrati.

- Komisija za varstvo okolja pri
svetu naše KS si je znova ogledala
naselje glede prispevka nas, kraja-
nov, k čistejšemu okolju. Ugoto-
vila je boljše in slabše primere ter
slednje spet opozorila na »vero
vase« tam, kjer je to le mogoče
— in ne samo na zanašanje in opi-
ranje na podjetje Rast.

• No, s podjetjem Rast lma svet naše
KS redne stike. Zadnjo njegovo
opozorilo velja obrezovanju dreves
in živih mej, poseku lipe na kri-
žišču Ob Ljubljanici, vzdržcvanju
zelenic, ureditvi travnatc površine
pri iclcfonski govorilnici ob želcz-
niškem mostu na Zaluški ccsti, po-
stavitvi košev za smeti v parku...
Javni razsvetljavi pa namenja svet
KS opozorilo glede redne zame-
njave žarnic in svetilkam spioh ob
javnih prometnih površinah.

• Pa še to: V kinu Triglav jc žc nekaj
časa odprt Adria Cooler club. Prvi
vtisi o njem so žc tu in o njih bomo
skušali čimprej spregovoriti tudi
vNsk.
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